
Referat fra ordinært afdelingsmøde i HI Badminton onsdag, den 16. august 2023 
 
 
Formanden bød velkommen til de fremmødte og serverede mad og drikke. 
 
 
1. Valg af dirigent 
 
John Pagh blev valgt som dirigent og konstaterede, at afdelingsmødet var lovligt indvarslet ved udsendelse 
af mail den 14. juli 2023. 
 
 
2. Valg af sekretær 
 
Alice Böye blev valgt som sekretær 
 
 
3. Formandens beretning 
 
Kent Böye fremlagde følgende beretning: 
 
”Så er der gået et år til, men det kniber med nye deltagere. Ikke kun i HI, men alle andre klubber mærker 
også nedgangen. Jernbane Fritid måtte aflyse Vinterstævnet i januar på grund af for få deltagere. 
 
Vi fik afholdt et klubmesterskab i april, og her var deltagelsen heller ikke stor, Men vi fik det da spillet. Vi 
skal spille et stævne 28. oktober, så der håber jeg, at vi får så mange med, at stævnet bliver til noget. 
 
I FSKBHs turnering havde vi 5 hold med, som klarede sig nogenlunde, som vi plejer. Også her kan vi mærke 
nedgangen i tilmeldinger. Tue og jeg har et stort arbejde med at skrive/ringe til klubberne for at få dem 
med, men der bliver færre og færre hold, som ønsker at deltage. 
 
Vi er fra HI også gået et hold ned, så vi nu har 4 hold med. 
 
Tak til mit udvalg, som har hjulpet os igennem sæsonen. Vi har måtte undvære Claus Dvinge hele sæsonen. 
Claus kommer desværre ikke igen på grund af helbredet. 
 
Her er datoerne på sæsonens stævner: 
 
28. oktober 2023 i Nyborg Hallerne 
13. januar 2024 i Nyborg Hallerne 
Fællesstævnet 23. marts 2024 i Nyborg Hallerne 
Klubmesterskabet 27. april 2024 i Gl. Valbyhallen med efterfølgende spisning på Ellebjerg” 
 
Beretningen blev godkendt enstemmigt og med alle stemmer. 
 
 
4. Indkomne forslag 
 
Der var ikke indkommet forslag. 
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5. Valg af spilleudvalg 
 
Pia Kaalund blev genvalgt som medlem af spilleudvalget, mens Lian Hu blev valgt som nyt medlem af spille-
udvalget. 
 
 
6. Eventuelt, herunder instruktion af holdledere 
 
På forespørgsel oplyste Kent, at det stadig er muligt at træne torsdage kl. 20.00 – 22.00 i Svanemøllen på 
banerne 7 og 8. 
 
Mandag kl. 16.00 – 18.00 har vi fortsat bane 5, 6 og 7 i Svanemøllen. 
 
Der blev udleveret holdmapper til holdlederne. 
 
Kent takkede herefter for god ro og orden. 
  
Mødet blev afsluttet kl. 17.30. 
 
 
Alice Böye 
Referent 


